
 

Jegyzőkönyv 
 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. november 21. napján 

az id. Kapoli Antal Művelődési Házban 18
00

 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásáról. 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

  Horváth Ferencné   külsős alpolgármester 

 Tálos Zoltán  külsős alpolgármester 

 Erdős Sándor János képviselő 

  Horeczki László  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla  titkársági ügyintéző 

 

 Lábodi Diána   SZASZK intézményvezető 

 Keserű Valéria   Művelődési Ház vezető 

 Bőthe Istvánné   Óvodavezető 

   

 

A lakosság részéről jelen van: 82 fő. 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 fővel teljes 

létszámban megjelent, így a közmeghallgatás határozatképes, azt megnyitja. Karsai József 

polgármester javasolja, hogy a közmeghallgatáson a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet  tárgyalja. 

 

 

 

 

Napirend: 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2016. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2017.évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3. Egyebek 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

196/2016.(XI.21.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2016. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A 2016-os évben a költségvetési főösszegünk 628.013.937 forint volt. Ez azt is jelzi, hogy az 

önkormányzatok súlya és feladat ellátási kötelezettsége leszűkült. Amikor átvettem a várost 

akkor több mint egy milliárdos költségvetésünk volt, igaz nagyon sok feladatot el is láttunk. 

Annak, hogy a költségvetési főösszegünk 628.013.937 forint lett az oka az, hogy nagyon sok 

feladat átkerült az önkormányzattól. Nekem az a véleményem, hogy ez nem jó, mert a 

dolgokat, problémákat leginkább helyben lehet megoldani. 

 

A 2016-os év gazdálkodása kiegyensúlyozott volt. Hitelfelvételre és önkormányzatok 

kiegészítő támogatására Kadarkút Város Önkormányzata nem szorult rá. A 2016-os évben az 

önkormányzat a költségvetési rendeletének megfelelően gazdálkodott. A központi állami 

támogatásokat az önkormányzat megkapta. A működésre szolgáló állami támogatásokat arra a 

célterületre, kötelező önkormányzati feladatra kell fordítani, amelyre azt az állam biztosítja. 

Ezeknek a felhasználásáról pontosan el kell számolni. A források átcsoportosítására nincs 

lehetőség. 

 

 Az adók a tervezett módon és ütemben befolytak. Az önkormányzatnak likviditási gondja 

2016. évben nem volt. Az önkormányzat adóbevételei a kommunális adó és az iparűzési adó. 

A kommunális adó mértéke régóta nem emelkedett, új adó nem került bevezetésre. 

2016. évben 8.155.000 forint kommunális adóbevételt terveztünk amelyből eddig befolyt 

7.239.344 forint. Úgy gondolom, ha ez a település fejlődni akar, akkor a kommunális adót 

mindenkinek meg kell fizetnie.  

 

A 2016-os évben, költségvetési forrásból felújítottuk a Rákóczi utca útburkolatát. A felújítás 

összköltsége 17.500.000 forint volt. Ebből az állami költségvetés 14.875.726 forintot 

biztosított. Az önerő összege 2.625.128 forint volt. 

 

Felújításra került szintén kormányzati forrásból az iskola konyha. Új eszközök beszerzése 

történt, és a konyha teljes belső felújítása megtörtént. A konyhafelújítás összköltsége 

28.078.456 forint volt, amelyből 3.606.000 forintot költöttünk eszközbeszerzésre, és 

24.472.456 forintot a felújításra. Önerőként 1.403.923 forintot biztosított az önkormányzat.  

 

A 2016-os évben több mint 120 ember vett részt közfoglalkoztatásban. 122.871.177 forintot 

kapott az önkormányzat közfoglalkoztatási bértámogatásra az államtól, és 13.532.814 forintot 

közvetlen dologi költségre. Közfoglalkoztatás keretében került sor a Körmendi utca egyik 

oldali járdájának lebetonozására. A Fő utcában mindkét oldalon javítottuk a járdát.  
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A mezőgazdasági és kosárfonó értékteremtő közfoglalkoztatás a 2016-os évben is működött a 

településen. Termeltünk közétkeztetés és étkeztetés céljára paprikát, paradicsomot, uborkát, 

salátát. 

A kosárfonók is sokat fejlődtek, szép áruval tudnak a piacon megjelenni. 

Látom a közfoglalkoztatásban rejlő problémákat, de amikor egy költségvetésbe 122.871.177 

forint érkezik, az a helyi embereket támogatja. 

 

Szennyvízdíj visszamenőleges megfizetését a 2014.06. 26 és 2015.07.23. között időszakra a 

képviselő-testület teljes egészében átvállalta. Az önkormányzat által átvállalt lakossági 

szennyvízdíj összege 18.310.663 forint. Az önkormányzat ezt az összeget két részletben tudja 

kifizetni. Az első részlet kifizetése megtörtént, a második részletet 2017. április 30-ig kell 

kifizetni. Az átvállalás azokra is vonatkozik, akik a visszamenőleges szennyvízdíj összegét 

már befizették, nekik a DRV a szennyvíz számlájukon az összeget jóváírja. 

 

Beszélnék még a képviselő-testület munkájáról. A képviselő-testület eddig 2016 évben 19 

ülést tartott. Ülésein 192 határozatot hozott és 13 rendeletet alkotott. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2017. évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A 2017. évi tervekről szólnék pár szót. A 2017-es évben az ideihez hasonló költségvetési 

főösszegre számítunk.  

A közfoglalkoztatás rendszere jövőre átalakul. A kormányzat szeretné, ha a munkaadói és 

munkavállalói oldal közelítene egymáshoz. Tehát a közfoglalkoztatásra adott pénz a 2017-es 

évben lehet, hogy más formában lesz realizálható. 

 

Nagyon várjuk már az EU-s forrásokra benyújtott igények elbírálását. 

A Területi Operatív Program pályázati körében, ami 100 %-ban finanszírozott benyújtottuk a  

mini bölcsőde és óvoda udvar fejlesztésére a pályázatot. 

Felmértük az igényeket, és úgy látjuk, van igény a mini bölcsőde kialakítására. A mini 

bölcsődébe 2-3 év közötti gyerekeket szeretnénk felvenni, ahol a szülők visszamennének 

dolgozni. A kialakításához 40 millió forintra nyújtottuk be igényünket. A mini bölcsőde az 

egyik felszabadult csoportszobában kerül kialakításra, azokkal a felújításokkal, 

fejlesztésekkel, amelyeket a jogszabály előír. Ezen pályázat keretében az óvoda udvarának, az 

udvari játékoknak a teljes felújítását terveztük, illetve egy darab gépjármű beszerzését 

valósítjuk meg. 

 

A belterületi vízrendezés kapcsán 20 millió forintra pályáztunk, melyből a Pipacs utcai rész 

belvíz elvezetése valósulna meg. Ez a pályázat is 100%-ban támogatott. Remélem, hogy ezen 

rész belvíz mentesítése ezzel a pályázattal végérvényesen megoldódik. Az előterveket, 

amelyek alapján a pályázat benyújtásra került a képviselő-testület önerőből elkészíttette. 

 

Itt szeretném megragadni az alkalmat, hogy ahol árkot újítunk fel, vagy tisztítunk ki, ott ki 

fogom értesíteni a lakókat ha a híd nem megfelelő, és kérem, hogy a hidat tegyék rendbe. 

Ahol ez nem történik meg a híd fel lesz szedve. 

A következő vízrendezési programunkba a Rákóczi utca vízrendezését szeretnénk megoldani. 

 

Előreláthatólag 2017. január 1-től 160 millió forintos összeggel Kadarkút számára 

megpályázhatóan lesz  pályázat kiírva az egészségügyi alapellátás fejlesztésére. Ezen a 160 

millió forintos pályázaton szintén szeretnénk indulni, mert Kadarkútnak ennyi pénzre van 
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szüksége, hogy az egészségügyi alapellátást a mai kor igényeinek, a városi rangnak megfelelő 

szintre fejlessze. 

 

Ha lesz rá lehetőség, szeretnénk Kisasszonddal konzorciumban pályázatot benyújtani egy új 

traktor és mezőgazdasági földutak és árkok rendbetételéhez szükséges segéd gépek 

beszerzésére 20 millió forint értékre, amelyen egy grédert, egy árokásó gépet és egy pótkocsit 

is szeretnénk beszerezni. 

 

A felújított útjaink túlterhelésnek vannak kitéve. A képviselő-testület elhatározta, hogy a 

Kadarkúton telephellyel nem rendelkező 12 tonnánál nagyobb gépjárművek parkolását 

megtiltja az utcákban. Az ilyen gépjárművekre forgalomkorlátozást rendel el. A közösségi 

érdekeknek az egyéni érdekek elé kell helyeződniük. 

  

Szeretném, ha 2017-ben elindulna a Vóta Pusztai út felújítása. Az újjáépített Vótapusztai 

kastélyban 53 embert gondoznak. Úgy gondolom, hogy az ország egyik legkorszerűbb és 

legjobban felszerelt szeretetotthona működik Kadarkút-Vótapusztán. Több mint 30 embernek 

ad munkahelyet a Vótapusztai kastély.  

A gesztenyeüzem az egyik legnagyobb iparűzési adóbefizető.  A gesztenyeüzemben készült 

árut szállítani kell. Ezért is szükséges a Vótapusztai út felújítása. Sajnos az állam nem 

támogatja az önkormányzati utak felújítását.  

A képviselő-testület Lázár János miniszterelnökséget vezető miniszterhez fordult, hogy 

egyedi kormánydöntés alapján a Vótapusztai út felújításához 60 millió forintot kérjen.  

 

A pályázatok értékelése és győztessé nyilvánítása után látjuk azt, hogy ezen terveinkből mi 

valósul meg. 

 

Az intézményeinket továbbra is jó színvonalon kívánjuk működtetni. Sportegyesületeinket, 

civil szervezeteinket továbbra is támogatni kívánjuk. Szeretnénk egy városi szintű játszóteret 

építeni a gyerekeknek és a sportpálya bekerítését is tervezzük. 

 

Köszönöm, hogy meghallgattak. Ha valakinek van az elhangzottakkal kapcsolatban kérdése, 

észrevétele, hozzászólása, az kérem, hogy tegye meg. 

 

Stefanik József Kadarkút,  Hódos utca 41. szám alatti lakos 

Vannak ingatlanok, ahol télen nincs eldobálva a hó. Akik ezt nem teszik meg azokat büntesse 

meg az önkormányzat.  

A Hódos utcában a közút nincs befejezve, közel 20 méteres szakasz hiányzik. A járda a 

páratlan oldalon nincs befejezve, a páros oldalon nincs is járda. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm az észrevételt. remélem jövőre be tudok számolni arról, hogy a Hódos utca egyik 

felén a járda elkészült. 

Az út befejezésére nem tudok ígéretet tenni. 

A hó dobálással kapcsolatban, ha igény van arra, hogy azok az emberek, akik nem dobálják el 

a havat meg legyenek büntetve a képviselő testület az ülésén megtárgyalja és megteszi a 

szükséges lépéseket. 

 

Gulyás József Kadarkút, Kossuth u. 9. szám alatti lakos 
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A Kossuth utcában a járdaépítés során a telkemen lévő átfolyó csövet kivették, ami az árokba 

vezette az udvarról a csapadékvizet. Azóta áll az udvaron a víz. Kérem az önkormányzatot, 

hogy nézzék meg a problémát. 

 

Karsai József polgármester 

Megnézem a problémát és megpróbáljuk megoldani. 

 

Kujbus György Kadarkút, Szabadság u. 11. szám alatti lakos 

Megköszönöm a polgármester úrnak és a képviselő-testületnek és jegyző úrnak, hogy a 

visszamenőleges csatornadíjat átvállalta az önkormányzat a lakosságtól.  

 

Az önkormányzati útjaink állapota a túlsúly miatt romlik, töredezik a széle. A Mikei úti 

temetőbe a beton úton jár be a szemétszállító autó és előbb utóbb ez is tönkre megy. Eddig a 

másik úton közlekedett és nem terhelte a beton utat. 

 

A régi mozi helyiségnél omlik a vakolat. Ezt is meg kellene csinálni. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a köszönetet, úgy gondolom, hogy ez a feladatunk. meg kell találnunk azokat az 

utakat amelyeken, tudunk az embereknek segíteni.  

Az utakat próbáljuk megóvni, jegyző úr előkészíti a rendeletet. 

A túlsúlyos gépjárművek ellen megpróbálunk fellépni. 

A régi mozi helyiségnél ismerem a problémát, előreláthatólag ez az épület egy szociális 

szövetkezet telephelye lesz. A kialakítás során a mozi helyiség felújítására is sor kerül. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul 

vette. 

  

Egyebek napirendi pont keretében kérdés és hozzászólás nem hangzott el. 

 

Karsai József polgármester megköszönte a részvételt, és a közmeghallgatást 19
00

 órakor  

bezárta. 

 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 
 

 

 

 


